



Alliance Française  
SYDNEY

**Dear students, members, friends,**

In this trying time, our thoughts go out to you and your loved ones. We hope you are all in good health.

Since the outbreak of this epidemic, we have implemented numerous initiatives aimed at protecting your wellbeing and safety. As things stand today, we have no choice other than to move all our courses online until the situation returns to normal.

All of your teachers have been working tirelessly to offer you an online course of the highest possible quality, using a combination of video conferencing and an online learning portal. We have also curated a rich selection of resources and materials to give you access to the best of French culture, which I have no doubt you will enjoy.

Without a doubt, the quality will improve week upon week. Not everything is going to be perfect at the beginning, but we will progress and grow together, and this experience will further strengthen the ties between Australia and France.

All this being said, we are already looking forward to the day when we can welcome you back to the Alliance Française in class, at the media centre and at the café. We miss you and the Alliance Française feels empty without you. Now more than ever, we need your support and goodwill. We are very grateful for all your messages of encouragement.

Our doors have been open in Sydney for over 120 years, and we will remain by your side sharing a love for the French language and culture for a very long time yet. Do not hesitate to contact us with any questions – we will always be available to you.

With my warmest regards,

Philippe Ostermann

Director of the Alliance Française de Sydney

Alliance Française de Sydney  
257 Clarence St Sydney NSW 2000  
E: [enquiries@afsydney.com.au](mailto:enquiries@afsydney.com.au)  
T: +61 2 9292 5700  
F: +61 9267 0717  
[www.afsydney.com.au](http://www.afsydney.com.au)



Alliance Française  
SYDNEY

**Chers étudiants, chers membres, chers amis,**

En ces temps difficiles, nos premières pensées vont à vous et vos proches. Nous vous souhaitons tous en bonne santé.

Nous avons mis en place, dès le début de l'épidémie, toutes les mesures nécessaires pour votre sécurité. Aujourd'hui, nous n'avons pas d'autre choix que de passer l'ensemble de nos cours en ligne, jusqu'à ce que la situation revienne à la normale.

Tous vos professeurs ont énormément travaillé pour vous offrir les meilleurs cours possibles, à la fois en vidéo-conférence et en ressources en ligne. Nous vous offrirons aussi l'accès au meilleur de la culture française et je suis convaincu que vous serez séduits par la richesse de notre offre.

Bien sûr, tout ne sera pas parfait au début, mais nous progresserons ensemble et cette expérience nous fera grandir, elle renforcera encore les liens entre l'Australie et la France.

Ceci dit, l'Alliance Française semble vide sans vous. Vous nous manquez et nous sommes tous impatient de vous revoir en classe, à la médiathèque et au café. Plus que jamais, nous avons besoin de votre soutien, et de votre amitié. Je vous remercie d'ailleurs pour tous vos messages d'encouragements.

Nous sommes ouverts à Sydney depuis plus de 120 ans, et continuerons encore très longtemps à être à vos côtés pour partager l'amour de la langue et de la culture française. N'hésitez pas à prendre contact avec nous si vous avez des questions, nous serons toujours disponibles pour vous.

Avec toutes mes amitiés,

Philippe Ostermann

Directeur de l'Alliance Française de Sydney.